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Biodiversiteitsdoelen  -  Maatregelen na nrg4SD-top

De minister is een van de twee voorzitters (“Co-Chair for the North”) van het Network of 
Regional Governments for Sustainable Development (nrg4SD), een netwerk van meer 
dan 50 regionale besturen uit 30 landen. Nrg4SD is medeorganisator van de zesde Global 
Biodiversity Summit of Local and Subnational Governments (23-24 november 2018), in 
de marge van de COP14 in Egypte, volledig gewijd aan de bijdragen die subnationale 
overheden kunnen doen om de biodiversiteit te vrijwaren. Aldaar riep de minister op om 
meer acties te ondernemen om de internationale biodiversiteitsdoelen te halen (22 
november 2018). Daarnaast werd een discussie over biodiversiteit en gezondheid 
gefaciliteerd door de minister.

Een ander belangrijk moment op dit evenement was de aankondiging om van start te 
gaan met Subnational Coalition for Biodiversity Action (SCBA), een coalitie met “an open 
call for action to all subnational governments for vertical integration and multi-level 
governance to accelerate global ambitions for biodiversity to 2020 and beyond. The 
Subnational Coalition for Biodiversity Action is a milestone in National-subnational 
cooperation as a clear call for collaboration and support to the Parties while it reaffirms 
the subnational commitment towards the realization of the Aichi Biodiversity Targets by 
2020 and beyond. The call for action includes five strategic commitments” (zie link 
hierboven voor de vijf engagementen). 

Echter, tussen de acht regio’s die hier hun schouder onder zetten, vinden we de Vlaamse 
overheid niet terug. Een organisatie, nl. nrg4SD, die oproept tot actie, krijgt blijkbaar de 
eigen voorzitter, i.c. de minister, niet mee in bad om tot actie over te gaan en in de 
SCBA te stappen.

1. Welke bijkomende acties zal de minister ondernemen in het kader van de 
biodiversiteitsdoelen in het algemeen? En specifiek, in het kader van de discussie die 
de minister leidde, t.a.v. biodiversiteit en gezondheid?

2. Waarom is Vlaanderen niet toegetreden tot de Subnational Coalition for Biodiversity 
Action?

3. Zal Vlaanderen in de toekomst toetreden tot de SCBA?

http://www.nrg4sd.org/
http://www.nrg4sd.org/scba/
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1. Ik verwijs naar mijn beleidsbrief 2018-2019 waarin de acties in het kader van de 
biodiversiteitsdoelen zijn opgenomen. In mijn beleidsbrief leg ik specifiek ook de link 
tussen natuur en gezondheid en voorzie ik acties om meer natuur in de directe 
leefomgeving van de Vlaming te brengen en de toegang tot natuur en de 
mogelijkheden tot natuurbeleving te vergroten. Naast het blijvend stimuleren van 
projecten zoals Natuur in je buurt, groendaken, ontharding, vergroening van 
speelplaatsen blijf ik inzetten op meer speelzones, geboortebossen, bivakzones, 
natuuroases, kleine wildernissen,… Ik voerde de omgekeerde toegankelijkheid in voor 
de domeinen van de Vlaamse overheid en werk verder aan de uitbouw van 
stadsrandbossen en aan de uitbreiding van het toegankelijk groen in de Vlaamse rand 
rond Brussel. 
Via de Green Deal “Bedrijven en biodiversiteit” wordt natuur ook in de werkomgeving 
gebracht, wat het welzijn van de werknemers ten goede komt. 
Verder zet ik in op sector- en beleidsdomeinoverschrijdende samenwerking en 
integratie. De successen die worden geboekt in het kader van het Sigma-programma, 
zijn hier een mooi voorbeeld van: waterbeheersing gaat hier hand in hand met 
natuurontwikkeling en -beleving. 
Het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) werkt aan samenwerkingsmogelijkheden 
met de welzijnsadministratie om natuur en natuurbeleving te stimuleren rond 
ziekenhuizen en opvanginstellingen. In het kader van het steunpunt Milieu en 
gezondheid wordt specifieke aandacht besteed aan de positieve impact van groen in 
de woon- en schoolomgeving op de gezondheid. Hiertoe worden 600 jongeren 
bemonsterd en bevraagd waarbij blootstellingsmerkers, gezondheidseffecten en 
welbevinden (onder andere stress-gerelateerde metingen) worden opgevolgd. Dit 
onderzoek moet leiden tot concrete beleidsaanbevelingen.

 
2. De Subnational Coalition for Biodiversity Action is ontstaan in de schoot van het 

Adviescomité over Subnationale Overheden en Biodiversiteit waarvan Vlaanderen geen 
lid is, net zoals de president van het Zuiden van het nrg4SD, de regio Azuay, en het 
merendeel van de leden van het nrg4SD.   

3. Vlaanderen voelt zich aangesproken door deze call, enerzijds door de expertise en 
goede praktijken die bij ons reeds aanwezig zijn en op interesse mochten rekenen van 
internationale partners, en anderzijds door het potentieel dat dit initiatief biedt om zelf 
verdere vooruitgang te boeken in de biodiversiteitsagenda.


